
Verslag vergadering  

Projectgroep Ruimtelijke Ordening en Verkeer 

Datum: 19-09-2023 19:30 – 21:30 uur 

Locatie: Centrum de Henneberg, Tramstraat 15, Den Haag 

 

Aanwezig: 

W. van Elst, voorzitter; F. Siemers, CL verslag; B. van der Valk, technisch voorzitter; R. 

Meesters, Houtwijk; Jan Janssen, Kraayenstein; S. Develing, Kom Loosduinen; L. van den 

Dobbelsteen, Kom Loosduinen; A. Knoester, Nw. Waldeck; R. Zwarts, stadsdeelkantoor; P. 

Viallé, agendalid Notenbuurt; J. Koek, agendalid voorzitter van de Wijkvereniging 

Bloemendaal; 

 

Afwezig met bericht: 

H. van den Muijsenberg, BWK; W. Bianchi, Fietsersbond; D. Smit, stadsdeelkantoor;  

 

Gasten: 

P. van den Broeke, openbare ruimte gemeente Den Haag; S. Baneke, Dietz; J. de Bruin, 

Urban Interest; B. Wouda, mobiliteit gemeente Den Haag; R. Eijdenberg, Monsterseweg, 

Oorberlaan en bewoners Max Euweweg; N. van Vugt, Vroondaal; M. Langeveld, AVN; O. 

Spruit; P. Bos, Notenbuurt; F. de Hoop; projectleider DSO. 

 

1. Opening  

De technisch voorzitter opent de vergadering, heet iedereen welkom en we starten met een 

voorstelronde. 

 

2. Mededelingen 

• Status projectenlijst 

Actualiseren is een moeizaam proces, hierbij is de hulp van de wijkberaden echt nodig. De 

onderdelen zijn strek verouderd, hierbij herhaalt de technisch voorzitter de oproep tot 

actualiseren. Tijdens de vergadering bespreken we slechts de probleempunten. 

• Park Madestein 

Bewonersbrief: de aanpak is reeds aangekondigd bij Nationaal Park Hollandse Duinen. Er 

is behoorlijk achterstallig onderhoud aan bomen en watersystemen (organische stoffen en 

blauwalg geconstateerd, schoon baggeren om waterkwaliteit te verbeteren) de vergunning 

is toegedeeld, start z.s.m. 

Vanaf a.s. woensdag worden, vanuit AVN (M. Langeveld) i.s.m. NPHD, excursies rond 

de waterplas georganiseerd. 

 

3. Presentatie Colijnplein - P. van den Broeke, openbare ruimte gemeente Den Haag;  

S. Baneke, Dietz; J. de Bruin, Urban Interest 

J. de Bruin geeft een korte presentatie (gedeeld met ROV) met een weergave van de 

tijdlijn. Met elkaar (Kijkduin en de driehoek Loosduinen) stelt men een PUK op. Een 

divers programma met ongeveer 130-150 woningen lage en hoge midden huur. Alle 

thema’s en functies worden onderzocht en rekening mee gehouden. Het streven is om eind 

dit jaar, na goedkeuring van het PUK door het college en de Raad, een uitwerkingsbesluit 

te hebben. 



De openbare weg vertoont beperkingen, de belasting op de wegen neemt toe. Openbare 

ruimte Den Haag i.s.m. B. Wouda (maakt een plan voor een goede planning): dit is 

besproken met politie, brandweer en wegbeheer – screening ter goedkeuring. De 

verkeerscirculatie en -situatie worden bekeken, berekeningen en model worden 

meegenomen, draagvlak creëren voor iedereen, alternatieve vervoersmiddelen aanbieden. 

Het is de bedoeling i.o.m. BWK een infoavond voor de buurtbewoners te organiseren, 

t.z.t. een presentatie te houden bij een BWK-bewoners informatieavond en communicatie 

in het wijkblad. Tevens wordt de Vruchtenbuurt in de communicatie meegenomen. Ook P. 

Viallé is nu aanwezig i.v.m. de intensivering herinrichting Colijnplein. 

Voor de vergroening wordt, binnen de mogelijkheden die zo’n project biedt, ook gekeken 

naar groene daken (i.s.m. de stakeholders; Staedion, de Waterthor, Urban Interest). Nisjes 

voor Gierzwaluwen en vleermuizen creëren. 

 

4. B. Wouda – beleidsmedewerker afdeling mobiliteit  

De verdichting van het stadsdeel is een enorm punt, zorgen zijn geuit over de toenemende 

vraag naar mobiliteit in dit gebied. Er worden grote nieuwe gebouwen gebouwd, maar de 

wegenstructuur wordt juist versmald. In nieuwbouwwijken neemt het aantal auto’s toe. 

B. Wouda is bij allerlei projecten betrokken inzake de verkeersontwikkeling en 

maatregelen. Alle woningbouwontwikkelingen staan reeds sedert jaren terug op de 

planning. Verkeersonderzoeken naar structuur en diverse knelpunten zijn gedaan waarop 

mobiliteitsmaatregelen worden genomen, vanwege de grensgebieden en te treffen 

verkeersvoorbereidingen i.s.m. de gemeente Westland. Om de verkeersveiligheid te 

verbeteren wordt op stadsbreed niveau gekeken naar netwerkgebieden, OV verbeteren/ 

uitbreiden. Een goede oplossing voor de wijk omsluitingsweg de Orberlaan. Ook voor de 

bouwplannen op het Parnassia terrein is een PUK gaande. Vanuit mobiliteit kijken of de 

bouw van het aantal nieuwe woningen wel haalbaar is. Wegens slecht OV (eerst 

nieuwbouw daarna pas OV bekeken) hebben veel gezinnen 2 auto’s. Mobiliteit is bezig 

met verkenning Zuid-Westland corridor, OV is voor HTM niet rendabel. De kans op 

ongevallen neemt toe, vorig jaar gestart met het uitvoeringsplan verkeersveiligheid waarna 

snelheid display’s zijn geplaatst. Op de ingezonden brief van de heer R. Eijdenberg heeft 

B. Wouda contact met hem opgenomen en het besproken. Tevens zoekt hij de maatregelen 

op korte termijn voor de komende 7 jaar uit en stuurt zijn bevindingen naar het 

secretariaat CL. Ongevallen Oude Haagweg-Houtwijklaan? Wie heeft invloed om het OV 

vóóraan prioriteit te geven i.p.v. in de eindfase? Volgens HTM is dat niet rendabel.  

N. van Vugt: de bewoners van Vroondaal hebben behoefte aan een integraal plan van 

aanpak inzake de verkeersontwikkeling, de visie voor de hele wijk. 

 

5. Sloop-/nieuwbouwplannen Notenbuurt-Walnootstraat 

P. Bos: een brief van Haag Wonen ontvangen over een onderzoek toekomstplannen van 

de (ontwikkel-)buurt, er is totaal geen participatietraject aan vooraf gegaan. Wel een 

klankbordgroep opgezet, maar geen transparantie. Door SP zijn allerlei vragen aan het 

college gesteld. De ervaring in andere wijken hebben uitgewezen dat renovatie de wijk 

kan verbeteren en een positief effect op de wijk hebben.  

F. de Hoop: er is alle aandacht voor, maar nog geen antwoorden van raadsleden aan de 

gemeente en dus geen plan klaar. De gemeenteraad en het college moeten nogmaals 

kijken naar het bestemmingsplan. 

Een huurderscommissie moet met Haag Wonen in gesprek gaan. 



6. Verslag vorige vergadering 

Doorgenomen en goedgekeurd. 

 

7. Weg-/strandbeheerders 

Wegbeheerder R. Zwarts geeft een update van alle lopende zaken. D. Smit is vandaag 

verhinderd. 

 

8. Rondje bewonersorganisaties 

KOM Loosduinen: uitkomst betaald P-enquête Loosduinen diverse antwoorden, alle 

wijken gemiddeld 80% tegen, 20% voor. 

BWK: 1) afgelopen week kick-off en start wijkagenda Bohemen. 2) Participatietraject 

Kijkduin is gestart. 3) Bijeenkomst vervangende bouw aan Cornelie van Zantenstraat – 

opzet en participatie (P. van den Broeke) zag er goed uit. 

 

9. Projectenlijst 

Zie punt 2. Update van P. Viallé is aangebracht. 

 

10. Rondvraag 

A. Knoester: 2 bewoners doen mee in het proces van de participatiebijeenkomst, een 

grotere klankbordgroep wordt opgezet, het project wordt voorbeeldig opnieuw ter hand 

genomen. 

 

A. Sluiting 

 

 

Actie- en besluitenlijst: 

Datum Actie Wie Status 

20-09-22 Het verdient meer actie vanuit de 

wijkberaden in het belang van Loosduinen 

op het gebied van openbare ruimte en 

verkeer. Wat gebeurt er – wat doen we 

eraan? CL moet zich laten horen en 

betrokken worden. De samenwerking 

ROV-CL verbeteren om vooruitgang te 

boeken. 

Wijkberaden 

intern te 

bespreken 

 

24-01-23 Procesafspraken volgen: altijd alle 

ingekomen stukken (naar alle leden) 

rondsturen.  

Wijkberaden 

en 

secretariaat 

 

02-05-23 De technisch voorzitter verzoekt alle 

bewoners- organisaties dringend de lijst 

vóóraf aan de vergadering door te nemen 

en wijzigingen/aanpassingen, op basis van 

ontwikkelingsfeiten door te geven aan MA 

opdat de lijst wordt bijgewerkt en 

geactualiseerd. 

Wijkberaden 

en 

secretariaat 

 

 


